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Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 

Radni – Sesja 

 

Protokół nr XLIX/2022 

z XLIX Sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej 

w dniu 26 maja 2022 roku 

 

XLIX Sesja w dniu 26 maja 2022 roku odbyła się w sali konferencyjnej Miejskiego Ośrodka 

Kultury, Sportu i Rekreacji w Kuźni Raciborskiej.  

 

Obrady rozpoczęto 26 maja 2022 roku o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:16 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej: 
 

1. Marcin Czerniej 

2. Gerard Depta 

3. Ernest Drazik 

4. Gerard Hanusek 

5. Adrian Juraszek – nieobecny 

6. Mateusz Kot 

7. Elżbieta Kozłowska 

8. Maciej Kriwienok 

9. Adrian Lepiarczyk 

10. Grażyna Tokarska 

11. Mariola Wajda 

12. Roman Wilk 

13. Manfred Wrona – nieobecny 

14. Ilona Wróbel 

15. Henryk Wrzosok 

  

Oprócz Radnych, w sesji wzięli udział Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli: 
 

1. Gąska Jacek 

2. Wyszomierska Maria   

3. Gacka Norbert  

4. Górecka Gizela – nieobecna     

5. Juraszek Adrian – nieobecny  

6. Krybus Jan     

7. Hawro Przemysław   

8. Waśniowska Marcelina   

9. Węglorz Wojciech 
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oraz  

 

Burmistrz Miasta Paweł Macha  

Sekretarz Miasta Dominik Klimanek 

Skarbnik Miasta Anna Szostak 

Radca Prawny Zbigniew Pławecki 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

  Pan Gerard Depta – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył XLIX sesję Rady Miejskiej w Kuźni   

  Raciborskiej. Po otwarciu sesji Przewodniczący stwierdził obecność 13 radnych, co czyni obrady  

  prawomocnymi. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Po stwierdzeniu prawomocności obrad Przewodniczący przedstawił porządek obrad.  

Uwag do porządku, ani wniosków o uzupełnienie bądź zmianę porządku obrad nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Mateusz Kot, Elżbieta 

Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman 

Wilk, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (2) 

Adrian Juraszek, Manfred Wrona 

 

Porządek obrad XLIX sesji przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

3. Zatwierdzenie protokołu nr XLVII/2022. 
 

4. Zatwierdzenie protokołu nr XLVIII/2022. 
 

5. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta. 
 

6. Przedłożenie Zarządzenia Nr B.0050.122.2022 Burmistrza Miasta Kuźnia Raciborska z dnia 

31 marca 2022 roku w sprawie przedstawienia rocznego sprawozdania z wykonania budżetu 

gminy za 2021 rok oraz rocznego sprawozdania z wykonania planów finansowych 

samorządowych instytucji kultury za 2021 rok. 
       

7. Przedłożenie sprawozdania z działalności MOPS za 2021 rok oraz Oceny Zasobów Pomocy 

Społecznej Gminy Kuźnia Raciborska za 2021 rok. 
 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

8.1 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, 
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8.2 zmian w budżecie gminy na 2022 rok, 
 
8.3 udzielenia pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na  terytorium 

tego państwa, 
 

8.4 przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022, 
 

8.5 rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Kuźnia Raciborska. 
 

 9.  Wnioski. 
 

10. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 
 

11. Zakończenie obrad. 
 

Po przyjęciu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej złożył wszystkim mamom 

życzenia z okazji Dnia Matki oraz poinformował zebranych, że w maju swoje okrągłe urodziny 

obchodził Radny Ernest Drazik. Przewodniczący Rady Miejskiej, Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej oraz Burmistrz Miasta wraz z zebranymi złożyli życzenia Panu Ernestowi Drazik. 
 

 

3. Zatwierdzenie protokołu nr XLVII/2022. 

Uwag do protokołu nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu nr XLVII/2022. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Mateusz Kot, Elżbieta 

Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman 

Wilk, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (2) 

Adrian Juraszek, Manfred Wrona 

 

4. Zatwierdzenie protokołu nr XLVIII/2022. 

Uwag do protokołu nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu nr XLVIII/2022. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Mateusz Kot, Elżbieta 

Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman 

Wilk, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (2) 

Adrian Juraszek, Manfred Wrona 
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5. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta 

Informację o podjętych działaniach, odbytych spotkaniach oraz plany i informacje bieżące  

przedstawił Burmistrz Miasta Paweł Macha.  

Po przekazanych informacjach Radny – Henryk Wrzosok poprosił Burmistrza Miasta, aby 

przedstawił informacje o odbytym spotkaniu z Panem Arkadiuszem Mieszczaninem na Kolejce 

Wąskotorowej w Rudach. 

Wypowiedź Burmistrza Miasta dostępna jest na nagraniu obrad XLIX Sesji Rady Miejskiej 

udostępnionym w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej. 

Innych uwag, ani pytań nie zgłoszono. 

 

6. Przedłożenie Zarządzenia Nr B.0050.122.2022 Burmistrza Miasta Kuźnia 

Raciborska z dnia 31 marca 2022 roku w sprawie przedstawienia rocznego 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2021 rok oraz rocznego 

sprawozdania z wykonania planów finansowych samorządowych instytucji 

kultury za 2021 rok. 
 

Zarządzenie omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta.  

Uwag nie wniesiono. 

       

7. Przedłożenie sprawozdania z działalności MOPS za 2021 rok oraz Oceny 

Zasobów Pomocy Społecznej Gminy Kuźnia Raciborska za 2021 rok. 
 

Sprawozdanie z działalności MOPS za 2021 rok oraz Oceny Zasobów Pomocy Społecznej 

Gminy Kuźnia Raciborska za 2021 rok omówił Pan Krzysztof Kapusta – Dyrektor Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Kuźni Raciborskiej.  

Pytanie Panu Krzysztofowi Kapusta zadał Burmistrz Miasta Kuźnia Raciborska, jak ocenia 

przedstawioną statystykę w porównaniu do zeszłego roku. 

Pan Krzysztof Kapusta przekazał, że w porównaniu do poprzedniego roku nastąpił mały spadek. 

Procentowo to jest bardzo mały spadek, utrzymujący się od 2020 roku na tym samym poziomie. 

Wcześniej był duży spadek ze względu na świadczenia wychowawcze, czyli 500+, a teraz 

utrzymuje się w zbliżonej wysokości. 

Innych uwag, ani pytań nie wniesiono. 

 
 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

8.1 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, 

Drugą wersję projektu uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta.   

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała 

Przewodnicząca Komisji Grażyna Tokarska.  

Uwag nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska (II wersja projektu uchwały). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Mateusz Kot, Elżbieta 

Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman 

Wilk, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (2) 

Adrian Juraszek, Manfred Wrona 
 

Uchwała nr XLIX/386/2022 
 

 

 

 

8.2 zmian w budżecie gminy na 2022 rok, 

Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta.   

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała 

Przewodnicząca Komisji Grażyna Tokarska. 

Uwag nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Mateusz Kot, Elżbieta 

Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman 

Wilk, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (2) 

Adrian Juraszek, Manfred Wrona 
 

 

 

Uchwała nr XLIX/387/2022 
 

8.3 udzielenia pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym 

na terytorium tego państwa, 
Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta.  

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała 

Przewodnicząca Komisji Grażyna Tokarska. 

Komisja Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym 

poinformowała Przewodnicząca Komisji Elżbieta Kozłowska.  

Burmistrz Miasta Kuźnia Raciborska zaznaczył, że wie od Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej, że pomoc obywatelom Ukrainy jest już udzielana. 

Uwag nie wniesiono. 
 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

państwa. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Mateusz Kot, Elżbieta 

Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman 

Wilk, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (2) 

Adrian Juraszek, Manfred Wrona 
 

 

Uchwała nr XLIX/388/2022 

 

8.4 przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022, 

Drugą wersję projektu uchwały omówił Sekretarz Miasta Dominik Klimanek.  

Komisja Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej oraz Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała 

projekt pozytywnie, o czym poinformowała Radna Grażyna Tokarska. 

Uwag nie wniesiono. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022 (II wersja projektu uchwały). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Mateusz Kot, Elżbieta 

Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman 

Wilk, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (2) 

Adrian Juraszek, Manfred Wrona 
 

 

Uchwała nr XLIX/389/2022 

 

8.5 rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Kuźnia Raciborska. 
 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Miasta Dominik Klimanek.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformował 

Przewodniczący Komisji Ernest Drazik. 

Uwag nie wniesiono. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Kuźnia Raciborska. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Mateusz Kot, Elżbieta 

Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman 

Wilk, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (2) 

Adrian Juraszek, Manfred Wrona 
 

 

Uchwała nr XLIX/390/2022 

 
 

9. Wnioski. 
 

Zostały zgłoszone następujące wnioski: 

 

1) Wniosek Radnego Adriana Lepiarczyka:  

Pan Adrian Lepiarczyk ponawia wniosek dotyczący remontu chodnika przy ul. Brzozowej  

w Rudach, który jest na wysokości szkoły. Remont zbiegł  by się z okresem wakacyjnym, gdzie 

ten teren nie jest tak mocno eksploatowany, użytkowany. 

Pan Adrian Lepiarczyk składa wniosek również o zakorytowanie już częściowo odnowionego 

rowu w Rudach przy ul. Cegielskiej w części dolnej przy skrzyżowaniu z ul. Rybnicką. 
 

 

 Do ww. wniosku odniósł się Burmistrz Miasta Paweł Macha informując, że 30.05.2022 r. 

będzie pierwszy przetarg rozstrzygany dotyczący budowy nowej drogi w Rudach prowadzącej 

do nowych działek. Gmina jest przed rozstrzygnięciem trzech przetargów, które opiewają na 

duże kwoty. Jest pewna pula środków na inwestycje w budżecie i patrząc na poziom wzrostu 

cen trzeba się przygotować na ewentualne dołożenie środków do przetargów, gdyż jest tu 

szansa na otrzymanie środków zewnętrznych.  

Burmistrz Miasta przekazał, że zdaje sobie sprawę, że budowa chodnika oraz innych 

mniejszych inwestycji jest ważna, ale rezygnacja z dofinansowań byłaby nierozsądna, dlatego 

Burmistrz Miasta zdecydował, że mniejsze inwestycje zostaną zrealizowane po 

rozstrzygnięciu przetargów. Burmistrz Miasta prosi w tym temacie o cierpliwość.  

 

 

2) Wniosek Przewodniczącej Zarządu Osiedla Stara Kuźnia Marii Wyszomierskiej:  

Pani Maria Wyszomierska wnosi wniosek o podjęcie działań zmierzających do usunięcia albo 

zabezpieczenia budynku PKP znajdującego się w Kuźni Raciborskiej, bo w chwili obecnej 

młodzież zrobiła sobie tam miejsce spotkań i libacji alkoholowych. Warto też tym tematem 

zainteresować Policję, aby prewencyjnie tam jeździli i doglądali tego miejsca.  
 

 Do ww. wniosku odniósł się Burmistrz Miasta Paweł Macha. Przekazał Pani Marii 

Wyszomierskiej, że Policja jeździ do miejsca zgłoszonego we wniosku, została poproszona  

o interwencje w tym miejscu. Natomiast budynek PKP w Kuźni Raciborskiej od kilku lat 
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przeznaczony jest do rozbiórki. Niestety po przetargu osoba nie przystąpiła do działania. 

Będzie sprawdzone kolejny raz, na jakim etapie jest temat rozbiórki budynku PKP.  

Burmistrz Miasta poinformował również, że trwają prace projektowe nad zmianą wyglądu 

dworca, gdyż perony są za krótkie i będą wydłużone. Przekazał również, że na chodniku od 

dworca do ul. Topolowej wzdłuż torów trwają prace remontowe. Budowany jest nowy chodnik 

z nowym oświetleniem. 
 

 

3) Wniosek Radnego Romana Wilka:  

Pan Roman Wilk zwrócił się o przyspieszenie realizacji parkingu na Brantolce. Pan Roman 

Wilk przekazał, że otrzymał pismo z Nadleśnictwa, że zgadzają się na to i piszą, że informują 

nas, że aby powstało miejsce do parkowania pojazdów niezbędne jest wykonanie prac 

związanych z dostosowaniem działki do takiego celu przez wykonanie oznakowania miejsca 

wjazdu oraz wyjazdu na drogę gminną, jak również należy wykonać ogrodzenie z modułów 

drewnianych wyznaczających powierzchnię działki do postoju pojazdów. 

Pan Roman Wilk przekazał, że Burmistrz Miasta powiedział, że jeśli Nadleśnictwo zgodzi się 

na parking to Gmina będzie rozmawiać z Nadleśnictwem w sprawie jego współfinansowania. 
 

 

 Do ww. wniosku odniósł się Burmistrz Miasta Paweł Macha. Poinformował, że w piśmie  

z Nadleśnictwa została podana inna lokalizacja parkingu niż wcześniej została ustalona.  

Burmistrz Miasta przekazał, że na spotkaniu z Nadleśnictwem wskazane zostało rozszerzenie 

obecnego parkingu, który aktualnie istnieje. Nadleśnictwo po pierwszej rozmowie zobowiązało 

się do tego, że będzie prowadziło prace nad poszerzeniem parkingu na własny koszt. Na 

chwilę obecną powstał nowy temat parkingu i trzeba poszukać środków w budżecie na ten cel, 

jeśli Nadleśnictwo nie będzie chciało tego realizować. Burmistrz Miasta przekazał, że będzie 

się starać, aby to była inwestycja Nadleśnictwa, gdyż w piśmie jest wspomniany temat 

dzierżawy tego terenu od Nadleśnictwa, a nie było mowy o tym na pierwszym spotkaniu. 

Burmistrz Miasta przekazał, że będzie jeszcze raz rozmawiać z Nadleśnictwem na ten temat. 

 

 

 

10. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że poczta kierowana do Rady Miejskiej na bieżąco 

przekazywana jest przez system e-sesja. Przewodniczący przekazał, że kolejna sesja Rady 

Miejskiej odbędzie się 23.06.2022 r. i będzie to sesja absolutoryjna.  
 

 

Głos zabrała również Pani Ilona Wróbel – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej przekazując 

gratulacje Klubowi Sportowemu TAJFUN za awans do trzeciej ligi tenisa stołowego. 

Wiceprzewodnicząca przekazała gratulacje również dla mieszkanki Weroniki Ogonowskiej, która 

wywalczyła klasę B w łacinie, jeszcze tylko jedna klasa i będzie mogła startować w Mistrzostwach 

Świata.  

Przewodnicząca poinformowała, że Senioralia zostały przeniesione ze względu na pogodę 

prawdopodobnie na 02.07.2022 r., informacje szczegółowe będą na plakatach. Pani Ilona Wróbel 

zaprosiła również wszystkie dzieci na Gminny Dzień Dziecka, który odbędzie się 01.06.2022 r.  

o godz. 16:00 na Placu Zwycięstwa. 
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Wiceprzewodnicząca zaprosiła również na Capstrzyk, który odbywa się na Placu Zwycięstwa 

oraz poinformowała o imprezie  w dniu 10.06.2022 r. pt. „Kultura bez granic”. 

Pani Ilona Wróbel podziękowała również wszystkim działającym w sklepiku Helpik i przekazała  

o zmianie lokalizacji sklepiku na ul. Kościuszki. Podziękowała Pani Prezes Spółdzielni Handlowo-

Produkcyjnej „Samopomoc Chłopska” za bezpłatne prowadzenie sklepiku w dotychczasowym 

miejscu. 

Pełna wypowiedź Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej dostępna jest na nagraniu obrad XLIX 

Sesji Rady Miejskiej udostępnionym w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej. 

 

Wypowiedź Wiceprzewodniczącej uzupełnił Burmistrz Miasta oraz Radna Grażyna Tokarska 

(szczegóły wypowiedzi dostępne są na nagraniu obrad XLIX Sesji Rady Miejskiej udostępnionym 

w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej). 

 

11. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował 

wszystkim za udział i zamknął XLIX Sesję Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej 

Gerard Depta  

 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Danuta Ulman 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


